

ZEICHNUNGSSCHEIN

SUBSCRIPTION FORM

Scandinavian House Development AG

(Scandinavian House Development SA)
(Scandinavian House Development Ltd.)
in Luzern

Scandinavian House Development AG

(Scandinavian House Development SA)
(Scandinavian House Development Ltd.)
in Lucerne

Der / Die Unterzeichnete,

The undersigned,

--	--

(Name / Firma, Adresse, Land)

(Name / Firm, Address, Country)

bezugnehmend auf die der Zeichnerin bekannten Statuten der Scandinavian House Development AG, Luzern, sowie auf den Beschluss der Generalversammlung vom 12. März 2020 über die Erhöhung des Aktienkapitals von CHF 4'300'000.00 auf CHF 8'600'000.00 um insgesamt CHF 4'300'000.00 zeichnet hiermit:

referring to the well-known articles of association of Scandinavian House Development AG, Lucerne, as well as to the resolution of the extraordinary general meeting of 12 March 2020 concerning the capital increase from CHF 4'300'000.00 to CHF 8'600'000.00 in the amount of CHF 4'300'000.00 herewith subscribes for:

--

(Anzahl)

Namenaktien der Scandinavian House Development AG, Luzern, von je CHF 1.25 Nennwert zum Ausgabebetrag von CHF 1.25 netto je Namenaktie.

--

(Amount)

registered shares of Scandinavian House Development AG, Lucerne, with a par value of CHF 1.25 each for the net amount of CHF 1.25 per registered share.

Der/Die Unterzeichnete verpflichtet sich bedingungslos, den Ausgabebetrag dieser Aktien (Anzahl Aktien multipliziert mit CHF 1.25), zu 100 % mittels Bareinlage zu liberieren und somit den gesamten Ausgabepreis von

The undersigned herewith unconditionally undertakes to pay the issue price (amount of shares multiplied by CHF 1.25) up to 100 % by contribution in cash and therefore pay the full amount of

CHF

(total Ausgabepreis)
zu erbringen.

CHF

(total amount)

Die vorliegende Zeichnung ist bis 12 April 2020 gültig.

The present subscription is valid until 12 April 2020.

Ort / Place:

Datum / Date:

--

(Name / Firma) (Name / Firm)

Name / Name:
Funktion / Function:

Name / Name:
Funktion / Function:

--	--

(Unterschrift) (Signature)

(Unterschrift) (Signature)